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Protokół z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Rady 

Miasta Świnoujście w dniu 24 listopada 2021 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

2. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

4. Właściciel Sanatorium Uzdrowiskowego „Westbaltic Medical” w Świnoujściu, 

5. Manager Sanatorium Uzdrowiskowego „Westbaltic Medical” w Świnoujściu, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 listopada 2021 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny.  

Protokoły z poprzednich posiedzeń komisji zostały przejęte bez uwag przy 6 głosach za. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 6 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek.   

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosował 5 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021 – 2035. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 



2 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

Komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do korekty/uzupełnienia operatu uzdrowiskowego  

w zakresie dotyczącym uwzględnienia Sanatorium Uzdrowiskowego „Westbaltic 

Medical” zlokalizowanego w Świnoujściu przy ul. Żeromskiego 22 w wykazie zakładów 

lecznictwa uzdrowiskowego jako nowe miejsce udzielania świadczeń opieki zdrowotnej  

w zakresie lecznictwa uzdrowiskowego. 

 

Korektę w operacie uzdrowiskowym oraz informacje w tym temacie przedstawili Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Sujka, Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Wiesław Góreczny, Wiceprzewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Agnieszka Rachtan, Radny Leszek Waga, Właściciel oraz Manager Sanatorium 

Uzdrowiskowego „Westbaltic Medical” w Świnoujściu. 

Dokumenty dotyczące korekty/uzupełnienia operatu uzdrowiskowego stanowią załącznik nr 3 

do protokołu.  

Dyskusja.  

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

zarządził głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii do przedstawionych 

korekty/uzupełnienia operatu uzdrowiskowego – za opinią pozytywną głosowało 7 członków  

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała korektę/uzupełnienie operatu uzdrowiskowego, opinia 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. pkt 7 – Informacja na temat wpływu COVID–19 na działalność uzdrowiskową  

i turystyczną w Świnoujściu (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informacje przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 8 – Dyskusja na temat bezpieczeństwa sanitarnego Miasta (pkt z planu pracy 

komisji). 

 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

przekazał informację od Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego Świnoujściu,  

że dane dotyczące tego punktu zostaną przedstawione w sprawozdaniu z oceny stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2021 rok. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 9 – Omówienie działań podejmowanych przez miasto oraz miejskie jednostki 

organizacyjne w zakresie ochrony przed rozprzestrzenianiem się szczurów, w tym nadzór 

i działania kontrolne podejmowane przez Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego (pkt z planu pracy komisji). 

 

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki Wiesław Góreczny 

przekazał informację od Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego Świnoujściu,  

że dane dotyczące tego punktu zostaną przedstawione w sprawozdaniu z oceny stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za 2021 rok. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Ad. pkt 10 – Informacja na temat stanu przygotowań miasta Świnoujście do sezonu 

zimowego 2021/2022 rok (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informacje przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 11 – Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. pkt 12 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju 

Turystyki Wiesław Góreczny zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 listopada 2021 roku  

o godz. 1212. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej i Rozwoju Turystyki 

Wiesław Góreczny 

 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 
 


